



Niall FitzGerald Joint Chairman and CEO Unilever

Niall FitzGerald has been Joint Chairman and CEO of Unilever since 1st September 1996.

Born on 13th September 1945, Niall FitzGerald studied at University College, Dublin, where he graduated with a degree in commerce. Thirty years with Unilever have been spent in a variety of jobs and in several countries. His early career was on the Commercial and Financial side of the business. **In the early 1980's** he became CEO of Unilever's foods business in South Africa and thereafter returned to London as Unilever Treasurer.

Niall FitzGerald joined the Boards of Unilever PLC and Unilever NV **in 1987** and has served respectively as Financial Director, Foods Director and Detergents Director until his appointment as Vice Chairman and subsequently Chairman & CEO in **1996**. During his Unilever career, he has worked and lived in Ireland, the Netherlands, South Africa, USA and the UK.

Outside Unilever, he is a Non-Executive Director of Merck and of Ericsson. His other activities include President of the Advertising Association, Trustee of The Leverhulme Trust, a Governor of the National Institute of Economic and Social Research, a Council Member of Co-operation Ireland and a Fellow of the Royal Society of Arts. He also serves as a member of the Trilateral Commission, the US Business Council, the Conference Board, the EU-China Business Council and the Council of the World Economic Forum. He is a member of various advisory bodies, including the President of South Africa's International Investment Advisory Council and the Shanghai Major's International Business Leaders' Council.

His former appointments include: Non-Executive Directorships of the Bank of Ireland and the Prudential Corporation, council member of the Association of Corporate Treasurers; member of the Accounting Standards Review Committee, member of the Finance and Industry Committee of the NEDC, and member of the International Policy Council for Agriculture and Trade.

Niall FitzGerald has four children: Tara - a journalist, Colin - events marketing, Aaron - a student and, the most recent arrival, Gabriella (born in April 2001). His active interests include jazz and opera, collecting antique furniture, paintings and Irish stamps. He is a sports enthusiast with a particular passion for Manchester United and Irish Rugby. He plays poor golf and runs slowly.

Niall FitzGerald, an Irish citizen, was awarded an honorary knighthood (KBE) in the 2002 New Year's Honours.

Niall FitzGerald est Co-Président-directeur général d'Unilever depuis le 1er septembre 1996.

Né le 13 septembre 1945, Niall FitzGerald est détenteur d'un diplôme de commerce de l'University College de Dublin. Ses trente années passées au sein d'Unilever lui ont permis d'occuper différents postes et de travailler dans plusieurs pays. Il a consacré le début de sa carrière aux activités commerciales et financières. **Au début des années 1980**, il est devenu Directeur général de la division alimentaire d'Unilever en Afrique du Sud, avant de rentrer à Londres au poste de trésorier d'Unilever.

Niall FitzGerald a rejoint les conseils d'administration d'Unilever PLC et d'Unilever NV **en 1987** où il a détenu les fonctions de Directeur financier, Directeur de la division alimentaire et Directeur de la division détergents, jusqu'à sa nomination au poste de Vice-président et, plus tard, de Président-directeur général en **1996**. Durant sa carrière auprès d'Unilever, il a travaillé et vécu en Irlande, aux Pays-Bas, en Afrique du Sud, aux États-Unis et en Grande-Bretagne.

À l'extérieur d'Unilever, il est administrateur de Merck et d'Ericsson. Parmi ses autres activités, il est président de l'Advertising Association, administrateur du Leverhulme Trust, gouverneur du National Institute of Economic and Social Research, membre du conseil de Co-operation Ireland et membre de la Royal Society of Arts. Il est également membre de la Commission trilatérale, du US Business Council, du Conference Board, du conseil commercial UE-Chine et du conseil du Forum économique mondial. Il participe à de nombreux organismes

consultatifs, notamment le conseil consultatif d'investissement international du président d'Afrique du Sud et le conseil international des chefs d'entreprise du maire de Shanghai.

Il a également joué dans le passé des rôles actifs en qualité d'administrateur de la Banque d'Irlande et de la corporation Prudential, membre du conseil de l'Association of Corporate Treasurers, membre du Accounting Standards Review Committee, membre du comité financier et industriel auprès du National Economic Development Council et membre du International Policy Council for Agriculture and Trade.

Niall FitzGerald a quatre enfants: Tara - journaliste, Colin - responsable marketing événements, Aaron - étudiant et, la toute dernière venue, Gabriella (qui est née en avril 2001). Il s'intéresse activement au jazz et à l'opéra, et collectionne les meubles anciens, les peintures et les timbres irlandais. Grand amateur de sport, il suit avec intérêt Manchester United et le rugby irlandais. Il s'adonne lui-même, avec des compétences plutôt modestes, au golf et à la course à pied.

Niall FitzGerald, citoyen irlandais, a été fait chevalier honoraire de l'Empire Britannique dans le cadre de la liste des honneurs du nouvel an 2002.